
 

 

Horní Slavkov, 22. 11. 12 

 

Reintegrační program ve Věznici Horní Slavkov vstupuje do druhé fáze 

 
Již více než jeden rok uplynul od doby zahájení reintegračního programu pro osoby 

opouštějící prostředí Věznice Horní Slavkov. Program dává naději a možnost životního 

restartu pro odsouzené, kteří jsou ochotní na sobě pracovat a nebojí se zásadní změny. 

Workshop, který se konal 22. listopadu za účasti zástupců věznice, našeho občanského 

sdružení a zaměstnavatelů, shrnoval dosavadní výsledky projektu. 

 

Delegáti se sešli v následující m složení: za věznici byla přítomná sociální pracovnice 

nápravného zařízení Ivana Kunclová, za CPPP Martina Bůžková a za stranu zaměstnavatelů 

majitel firmy Lekosta Josef Piták. Návštěvníci sledovali průběh výuky kovovýroby, která je 

ve svém druhém běhu. Výuka probíhala pod dohledem mistra odborného výcviku Roberta 

Nováka. Přítomno bylo 10 klientů CPPP, celková kapacita je však vyšší „ Výběrová komise 

mi do kursu poslala celkem 20 lidí z 37 navržených. Musím říci, že všichni zatím odvádějí 

více méně kvalitní práci. Dovednosti si velmi rychle osvojují“, řekl k tomu Robert Novák. 

 

Na konci výuky se ujal slova podnikatel Josef Piták, s kterým občanské sdružení na projektu 

úzce spolupracuje. Jeho lešenářská firma zaměstnala více jak 10 klientů z projektu a další 

ještě příjme. Má tedy s touto specifickou skupinou zaměstnanců velmi cenné zkušenosti a 

mohl tak motivovat odsouzené, aby případné chyby svých předchůdců neopakovali. Alespoň 

z výrazů v jejich tvářích a z jejich evidentní soustředěnosti, tento krátký proslov klienty 

zaujal. „Samozřejmě nemůžu vědět, jestli moje řeči nešly jedním uchem dovnitř a druhým 

zase ven. Každopádně doufám, že některé jsem přesvědčil. Ti, kteří v mojí firmě zůstali, totiž 

odvádějí mnohdy mnohem lepší práci, než ostatní, dejme tomu civilní zaměstnanci. Jsou asi o 

něco vděčnější“, řekl nakonec pan Piták.  

 

Marek Bartoš 

 


